Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

交通及運輸委員會會議議程

Date : 18 March 2019 (Monday) 日期 : 2019 年 3 月 18 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 21 January 2019 通過 2019 年 1 月 21 日的會議記錄

2. Reconstruction of Pak Kok Pier on Lamma Island - Report on the revised pier design layout

(Paper T&TC 12/2019)

重建南丫島北角碼頭工程 — 匯報碼頭設計的修定方案 (文件 T&TC 12/2019 號)

3. Bus Route Planning Programme 2019-2020 for Islands District (Paper T&TC 13/2019)
2019 - 2020 年度離島區巴士路線計劃
(文件 T&TC 13/2019 號)

4. Provision of Cover to Walkway at Chui Kwan Drive near North Lantau Hospital to the Bus Stop outside Fire Station, Tung Chung

(Paper T&TC 14/2019)

於東涌翠群徑近北大嶼山醫院至消防局對出巴士站行人通道加建上蓋 (文件 T&TC 14/2019 號)

5. Question on Long Win Bus route No. E43

(Paper T&TC 15/2019)

有關龍運 E43 號線的提問

(文件 T&TC 15/2019 號)

6. Motion on request for increasing frequency of Long Win Bus route No. E32A and improving public transport service between Tung Chung North and Tsing Yi (Paper T&TC 17/2019)

有關要求增加龍運 E32A 號線班次及加強往來東涌北及青衣的公共交通服務的動議(文件 T&TC 17/2019 號)

7. Question on request for enhancement of Long Win route nos. E31 and E32A and provision of overnight bus services for Mun Tung Estate

(Paper T&TC 18/2019)

有關要求龍運優化 E31 與 E32A 號線服務及增設滿東邨通宵巴士服務的提問(文件 T&TC 18/2019 號)

8. Question on Long Win route nos. E31 and E32A

(Paper T&TC 30/2019)

有關龍運 E31 及 E32A 號線的提問

(文件 T&TC 30/2019 號)

9. Question on request for introducing Long Win monthly passes and franchised bus route heading directly to Lok Ma Chau border

(Paper T&TC 26/2019)

有關要求推出龍運巴士月票及增設直達落馬洲邊境的專營巴士路線的提問(文件 T&TC 26/2019 號)

10. Question on request for provision of noise barriers on North Lantau Highway near Tung Chung North

(Paper T&TC 16/2019)

有關要求於北大嶼山公路近東涌北路段加設隔音屏的提問(文件 T&TC 16/2019 號)

11. Question on temporary coach parking spaces on Yu Tung Road

(Paper T&TC 19/2019)

有關裕東路臨時旅遊巴士停泊位的提問

(文件 T&TC 19/2019 號)

12. Question on abandoned shared bicycles

(Paper T&TC 20/2019)

有關共享單車棄置問題的提問

(文件 T&TC 20/2019 號)

13. Question on tender for the Cheung Chau - Central ferry route and the Government owning a ferry fleet

(Paper T&TC 21/2019)

有關長洲至中環航線招標事宜及政府自設船隊的提問

(文件 T&TC 21/2019 號)

14. Question on special helping measures for outlying island ferry routes (Paper T&TC 22/2019)

有關離島渡輪航線特別協助措施的提問

(文件 T&TC 22/2019 號)

15. Question on request for additional ferry trips plying between Yung Shue Wan and Central (Paper T&TC 31/2019)

有關要求加開往來榕樹灣及中環的渡輪班次的提問(文件 T&TC 31/2019 號)

16. Question on parking spaces at Discovery Bay

(Paper T&TC 23/2019)

有關愉景灣泊車位的提問

(文件 T&TC 23/2019 號)

17. Question on acute shortage of facilities in the new coach station at the Airport (Paper T&TC 24/2019)

有關新建的機場旅遊車總站設施嚴重不足的提問

(文件 T&TC 24/2019 號)

18. Question on traffic arrangement in line with the commercial development of Tung Chung Area 6

(Paper T&TC 25/2019)

有關配合東涌第6區商業發展的交通安排的提問(文件 T&TC 25/2019 號)

19. Question on request for provision of bus stop shelters and bus arrival information display panels

(Paper T&TC 27/2019)

有關要求增設巴士站上蓋及到站資訊顯示屏的提問(文件 T&TC 27/2019 號)

20. Question on the new bus terminal at Citygate

(Paper T&TC 28/2019)

有關東薈城新巴士總站的提問

(文件 T&TC 28/2019 號)

21. Question on Discovery Bay Bus route no. DB01R

(Paper T&TC 29/2019)

有關愉景灣巴士 DB01R 號線的提問

(文件 T&TC 29/2019 號)

22. Question on traffic accidents on Tung Chung Road (Paper T&TC 33/2019) 有關東涌道交通意外的提問 (文件 T&TC 33/2019 號)

23. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表

24. Date of next meeting

下次會議日期